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Heil Solveig
Da har vi laget en finansieringsplan i søknaden.
 
Ønsket om å fjerne gjerdet omkring gravhaugen var ikke mulig å gjennomføre på grunn av naboenes ønsker
om å beholde en avgrensning med tanke på beitende dyr og avgrensning av eiendommene i forhold til
vedlikehold.
Gjerdet er nokså nylig malt opp og reparert, men når det trenger å vedlikeholdes neste gang kan det være
aktuelt å bytte det ut med en mindre markant løsning.
Det vil ikke bli fjernet noe av gjerdet i denne omgang.
 
 
Vi har ikke gått detaljert inn på hvor trappen bør plasseres, men den vil ligge på samme sted. Den vil gjerne bli
rettet opp og dermed komme noe nærmere haugen.
Det vil uansett enten måtte fylles på masser eller fjerne masser for å få rett stigning. Det beste for
ankomstplassen er at man trekker trappen litt mer mot øst.
Den vil da komme nærmere sikringssonen og haugen. Legger ved et bilde av eksiterende trapp, søknad og
utsnitt av grunnkart.
 
 

     Eksisterende trapp
 
Mvh.
Kristin H. Mortensen

M +47 932 04 437
kristin.hageland.mortensen@ramboll.no
__________________________________________________

Rambøll
Sjøhagen 6
Postboks 3063
4095 STAVANGER
www.ramboll.no

 

From: Solveig Lohne Rongved [mailto:Solveig.Lohne.Rongved@hfk.no] 
Sent: 30. juni 2017 09:20
To: Kristin Hageland Mortensen
Subject: SV: Søknad om omdisponering av BARK- midler for Håkonshaugen
 
Hei



 
Har berre skumma raskt gjennom no, men ser at totalkostnaden vert annleis enn i den opphavlege søknaden så
fint om eg kan få tilsendt ny finansieringsplan. Forstår eg det rett når eg tolkar det som at det framleis vil vera
gjerde i kanten av haugen, og at det ikkje vert fjerna noko av gjerda i det heile tatt? Det er heller ikkje sagt noko
om kor vidt oppgradering av trappa vil komma lenger inn mot haugen enn det som tidlegare søknad sa noko om, eg
tolka nokre av dei tidlegare spørsmåla dine som om at det var aktuelt. Eg treng ikkje detaljar om dette, men
dersom de no veit at de vil måtte trekkje trappa lenger inn i sikringssona for å få den slik de vil så må de sei dette
no.
 
Helsing
 
Solveig Lohne Rongved
Spesialrådgjevar
Kultur‐ og idrettsavdelinga | Fylkeskonservatoren

 

 

Tlf: 55 378044

www.hordaland.no

 

Fra: Kristin Hageland Mortensen [mailto:kristin.mortensen@ramboll.no] 
Sendt: 30. juni 2017 08:55
Til: Solveig Lohne Rongved <Solveig.Lohne.Rongved@hfk.no>
Kopi: Inger Marie Jordal (Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no) <Inger.Marie.Jordal@lindas.kommune.no>
Emne: Søknad om omdisponering av BARK‐ midler for Håkonshaugen
 
Hei Solveig
Da er søknaden vår ferdig og klar til å sendes per post i dag.
Legger den også ved i denne eposten slik at dere kan se om det er noe dere mangler for å kunne behandle
søknaden vår.
 
 
 
Mvh.
Kristin H. Mortensen

M +47 932 04 437
kristin.hageland.mortensen@ramboll.no
__________________________________________________

Rambøll
Sjøhagen 6
Postboks 3063
4095 STAVANGER
www.ramboll.no

 
From: scan@ramboll.no [mailto:scan@ramboll.no] 
Sent: 30. juni 2017 08:40
To: Kristin Hageland Mortensen
Subject: Attached Image
 
 


